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Protokół Nr L/09

z Sesji Rady Miejskiej w Żychlinie

z dnia 30 grudnia 2009 r.

Sesja trwała od godz. 14.15 do godz. 16.30

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 14 zgodnie z listą obecności stanowiącą
załącznik do niniejszego protokółu.

W Sesji udział wzięli:

- Burmistrz Gminy – Grzegorz Ambroziak

- Zastępca Burmistrza – Zbigniew Gałązka

- Skarbnik Gminy – Emilia Rajewska

- Kierownik Ref. BPI – Krzysztof Anyszka

- Kierownik Ref. RGO – Józef Czekalski

- Radca prawny – Waldemar Kardasz

- Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli wg załączonej listy obecności.

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Zofia Pilarska.

Otwierając obrady powitała radnych, Burmistrza Gminy, Zastępcę Burmistrza,
Kierowników Referatu, sołtysów, przewodniczących Osiedli oraz wszystkie osoby
przybyłe na obrady sesji.

Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum sesji, a więc jej prawomocność do
podejmowania uchwał.

Od godz. 14.15 do godz. 14.25 na sali obrad było 13 radnych, nieobecny radny
Robert Stasiak.

Do proponowanego porządku obrad zgłoszono następujące propozycje zmian:

1. Burmistrz Gminy – Grzegorz Ambroziak – wniósł o wprowadzenie do porządku
obrad w punkcie 3. „Podjęcie uchwał w sprawach”  w podpunkcie b) projektu
uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2009 r.

Tym samym ulegnie zmianie oznakowanie  podpunktów  odpowiednio na c, d, e, f i g.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania proponowanej zmiany.

Za wprowadzeniem w punkcie 3 w podpunkcie b) projektu uchwały w sprawie zmiany
budżetu gminy na 2009 r. – głosowało 11 radnych

Przeciw – 1 radny

Wstrzymujących się – 1 radny
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Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie zmiany do proponowanego porządku
obrad.

2. Radny – Krzysztof Stefaniak – w imieniu grupy radnych wniósł o
wprowadzenie do proponowanego porządku obrad w punkcie 3. podpunktu h)
projektu uchwały w sprawie uznania za bezzasadną skargę Pana Andrzeja
Szymańskiego wniesioną do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi
na bezczynność Rady Miejskiej w Żychlinie w sprawie nie podjęcia uchwały
uchylającej Uchwałę Rady Miejskiej w Żychlinie Nr XXXV/181/09 z dnia 25
lutego 2009 r. w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu.
Przedstawił radnym stosowny wniosek w tej sprawie, oraz projekt uchwały
stanowiący załącznik do wniosku. Zaznaczył, że projekt uchwały był
skonsultowany z radcą prawnym – Waldemarem Kardaszem.
Wymienione dokumenty przekazał na ręce Przewodniczącej Rady.
Stanowią załączniki do niniejszego protokółu.

Przybył radny p. Robert Stasiak

Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania proponowanej zmiany.

Za wprowadzeniem w punkcie 3  podpunktu h)) projektu uchwały w sprawie uznania
za bezzasadną skargę Pana Andrzeja Szymańskiego wniesioną do Wojewódzkiego
Sądu Administracyjnego w Łodzi na bezczynność Rady Miejskiej w Żychlinie w
sprawie nie podjęcia uchwały uchylającej uchwałę Rady Miejskiej w Żychlinie Nr
XXXV/181/09 z dnia 25 lutego 2009 r. w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu
– głosowało  9  radnych

Przeciw – 3  radny

Wstrzymujących się – 2  radny.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie zmiany do proponowanego porządku
obrad, następnie odczytała w całości proponowany porządek obrad z
uwzględnieniem zmian.

Poddała proponowany porządek  obrad z uwzględnieniem zmian pod głosowanie.

Za przyjęciem proponowanego porządku obrad z uwzględnieniem zmian głosowało –
9 radnych

Przeciw – 1 radny

Wstrzymało się – 4 radnych

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad w następującym
brzmieniu:

1. Otwarcie Sesji i przyjęcie porządku obrad.
2. Zapytania i wolne wnioski.
3. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) zmiany budżetu gminy na 2009 rok,
b) zmiany budżetu gminy na 2009 rok,
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c) ustalenia nie wygasających wydatków z upływem roku budżetowego 2009,
d) zmiany Uchwały Nr XLIX/251/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30

listopada 2009 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od
środków transportowych na 2010 rok,

e) „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych na 2010 rok”,

f) „Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii”,
g) Uchwalenia Programu Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku
publicznego na rok 2010,

h) uznania za bezzasadną skargę Pana Andrzeja Szymańskiego wniesioną
do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi na bezczynność Rady
Miejskiej w Żychlinie w sprawie nie podjęcia uchwały uchylającej Uchwałę
Rady Miejskiej w Żychlinie Nr XXXV/181/2009 z dnia 25 lutego 2009 r. w
sprawie  stwierdzenia wygaśnięcia mandatu.

4. Odpowiedzi na zapytania.
5. Sprawy różne.
6. Zakończenie obrad.

1. Małgorzata Sobczak – wskazała na to, że ul. 1 Maja nie była odśnieżana ,
jak również nie posypywana piaskiem. Jest to ulica wylotowa, o dużym
natężeniu ruchu. Do tej pory takich zdarzeń nie było. Dzwoniła do
Starostwa, ale przez 3 dni nikt nie przyjechał. Prośba do władz miasta by
przypomnieć o odśnieżaniu, względnie odśnieżać we własnym zakresie.

2. Henryk Zajkowski – sołtys sołectwa Czesławów – wniósł o remont drogi na
odcinku  około 1, 5 km - Janów, Florjanów – Czesławów.  Wymieniony
odcinek jest bardzo  w złym stanie,  droga - właściwie nie przejezdna.
Konieczny jest remont.

3. Zofia Pilarska – Przewodnicząca Rady – w imieniu mieszkańca sołectwa
Grabie p. Henryka Studzińskiego ,  wniosła o uwzględnienie w planach
remontu dróg – utwardzenie 100 – 200 m.b. , prawa strona koło p.
Studzińskiego. W przyszłości asfalt.

Do p-tu  3 a) zmiany w budżecie gminy.

Przewodnicząca rady – odczytała projekt uchwały.

Poprosiła Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii:

1. Jadwiga Melcher – Komisja Rozwoju – 3 głosami „za” pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały.

2. Elżbieta Tarnowska – Komisja Oświaty – 3 głosami „za” pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały.

3. Jacek Laska – Komisja Rolna – 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały.

4. Roman Ostasz – Komisja Rewizyjna – pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały.

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie.
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Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy – głosowało - 13
radnych

Przeciw – 0 radnych

Wstrzymało się – 1 radny

Przewodnicząca stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. Uchwała Nr L/256/09
stanowi załącznik do niniejszego protokółu.

3 b)  zmiany w budżecie gminy.

Przewodnicząca rady – odczytała projekt uchwały.

Radny Marek Jędrzejczak – projekt uchwały, który radni otrzymali przed sesją rady
znacznie różni się od projektu uchwały otrzymanego wraz z materiałami na sesję
rady,  w szczególności  kwoty dotacji.

Zastępca Burmistrza – Zbigniew Gałązka – przypomniał, że na komisjach rady, radni
byli informowani o tym, że kwoty mogą ulec zmianie ponieważ RIO zastanawiała się
nad sposobem wyliczenia ostatecznych kwot dotacji.

Innych uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady - poprosiła Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii:

1. Jadwiga Melcher – Komisja Rozwoju – 2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym”
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

2. Elżbieta Tarnowska – Komisja Oświaty – 3 głosami „za” pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały.

3. Jacek Laska – Komisja Rolna – członkowie komisji wypowiedzą się
indywidualnie na sesji rady.

4. Roman Ostasz – Komisja Rewizyjna – pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały.

Przewodnicząca Komitetu Osiedlowego – Małgorzata Sobczak – zwróciła uwagę, że
jej zdaniem, kwota dotacji ujęta w projekcie uchwały różni się od kwoty dotacji
wskazanej w uzasadnieniu.

Skarbnik Gminy – Emilia Rajewska – wyjaśniła, że w uzasadnieniu z sumowano
kwoty i podano w rozdziale – łącznie.

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy – głosowało  -
11 radnych

Przeciw – 0 radnych

Wstrzymało się – 1 radny

Przewodnicząca stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. Uchwała Nr L/257/09
stanowi załącznik do niniejszego protokółu.
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3c) ustalenia nie wygasających wydatków z upływem roku budżetowego 2009 r.

Przewodnicząca rady – odczytała projekt uchwały.

Poprosiła Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii:

1. Jadwiga Melcher – Komisja Rozwoju – 2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym”
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

2. Elżbieta Tarnowska – Komisja Oświaty – 2 głosami „za” , przy 1
„wstrzymującym” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

3. Jacek Laska – Komisja Rolna – 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały.

4. Roman Ostasz – Komisja Rewizyjna – pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały.

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie  ustalenia nie wygasających wydatków z
upływem roku budżetowego 2009 r.– głosowało 14 radnych

Przeciw – 0 radnych

Wstrzymało się – 0 radny

Przewodnicząca stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. Uchwała Nr L/258/09
stanowi załącznik do niniejszego protokółu.

3d) zmiany Uchwały Nr XLIX/251/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30
listopada 2009 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków
transportowych na 2010 rok

Przewodnicząca rady – odczytała projekt uchwały.

Poprosiła Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii:

1. Jadwiga Melcher – Komisja Rozwoju – 3 głosami „za”  pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały.

2. Elżbieta Tarnowska – Komisja Oświaty –  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały.

3. Jacek Laska – Komisja Rolna – 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały.

4. Roman Ostasz – Komisja Rewizyjna – pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały.

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIX/251/09 Rady
Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 listopada 2009 r. w sprawie określenia wysokości
stawek podatku od środków transportowych na 2010 rok – głosowało  - 14 radnych

Przeciw – 0 radnych
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Wstrzymało się – 0 radny

Przewodnicząca stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. Uchwała Nr L/259/09
stanowi załącznik do niniejszego protokółu.

 3e)„Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych na 2010 rok”

Przewodniczą Rady - poprosiła Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii:

1. Jadwiga Melcher – Komisja Rozwoju – 2 głosami „za” , przy 1
„wstrzymującym”  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

2. Elżbieta Tarnowska – Komisja Oświaty –  2 głosami „za” pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały.

3. Komisja Rewizyjna – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
4. Jacek Laska – Komisja Rolna – 4 głosami „za” , przy 1 „wstrzymującym”

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Robert Stasiak – uchwała jest podobna do roku ubiegłego, uważa, że spełnia normy
typowego dla tego rodzaju programu, wiele sugestii  z roku ubiegłego zostało w nim
ujęte.  Zapytał o trzy zadania, które były ujęte w uprzednim programie, nie ma ich w
obecnym, tj.

-  inicjowanie działań   interwencyjnych policji;

- spożywanie alkoholu w miejscach publicznych, zachowania nietrzeźwych;

- promocja zdrowego stylu życia.

Kierownik Referatu KOS – Halina Wiśniewska – działania interwencyjne – jest  to
obowiązek na dzień dzisiejszy naszych służb porządkowych.  Zarówno komisja,  jak i
Urząd, placówki oświatowe  współpracujemy z policją  w tym zakresie . Nie było
celowym by ten zapis ponownie umieścić.

Drugi punkt jest umieszczony -  wymieniony program współpracuje z programem
Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami
prowadzącymi działalność pożytku publicznego ,  i tu już jest konkretnie wpisany
punkt w tym programie.

  Innych uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie „Gminnego Programu Profilaktyki i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2010 rok” - głosowało 13 radnych

Przeciw – 0 radnych

Wstrzymało się – 1 radny

Przewodnicząca stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr L/260/09 stanowi załącznik do niniejszego protokółu.
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3 f) „Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii”,

Przewodnicząca rady – odczytała projekt uchwały.

Poprosiła Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii:

1. Jadwiga Melcher – Komisja Rozwoju – 2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym”
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

2. Elżbieta Tarnowska – Komisja Oświaty –  2 głosami „za” pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały.

3. Jacek Laska – Komisja Rolna – 4 głosami  „za”, przy 1 „wstrzymującym”
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

4. Roman Ostasz – Komisja Rewizyjna – pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały.

Robert Stasiak – podziękował za ujęcie uwag zgłoszonych przez Niego w ubiegłym
roku. Program jest spójny, zwięzły i zwiera podstawowe cele  odpowiednio do tego
typu programu.  Poprosił o przekazanie podziękowań p. Małgorzacie Szymańskiej.

Innych uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie „Gminnego Programu Przeciwdziałania
Narkomanii” – głosowało -  14 radnych

Przeciw – 0 radnych

Wstrzymało się – 0 radny

Przewodnicząca stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr L/261/09 stanowi załącznik do niniejszego protokółu.

3g) Uchwalenia Programu Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami
pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku
publicznego na rok 2010.

Przewodnicząca rady – odczytała projekt uchwały.

Poprosiła Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii:

1. Jadwiga Melcher – Komisja Rozwoju – 2 głosami „za”    pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały.

2. Elżbieta Tarnowska – Komisja Oświaty –  2 głosami „za” pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały.

3. Jacek Laska – Komisja Rolna – 5 głosami  „za”  pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały.

4. Roman Ostasz – członkowie Komisji Rewizyjnej zajmą stanowisko
indywidualnie na Sesji rady.

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie.
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Za podjęciem projektu uchwały w sprawie Uchwalenia Programu Współpracy
Gminy Żychlin z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2010  – głosowało 14
radnych

Przeciw – 0 radnych

Wstrzymało się – 0 radny

Przewodnicząca stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr L/262/09 stanowi załącznik do niniejszego protokółu.

3h) uznania za bezzasadną skargę Pana Andrzeja Szymańskiego wniesioną do
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi na bezczynność Rady
Miejskiej w Żychlinie w sprawie nie podjęcia uchwały uchylającej Uchwałę
Rady Miejskiej w Żychlinie Nr XXXV/181/2009 z dnia 25 lutego 2009 r. w sprawie
stwierdzenia wygaśnięcia mandatu.

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały.

Z uwagi na to, że projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad poprosiła
o zapytania i uwagi do projektu uchwały.

Zapytała Burmistrza Gminy – o Jego stanowisko do projektu uchwały.

Burmistrz – Grzegorz Ambroziak powiedział, że nie wnosi uwag do projektu uchwały.

Innych uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie.

 Za podjęciem projektu uchwały w sprawie uznania za bezzasadną skargę Pana
Andrzeja Szymańskiego wniesioną do Wojewódzkiego Sądu
Administracyjnego w Łodzi na bezczynność Rady Miejskiej w Żychlinie w
sprawie nie podjęcia uchwały uchylającej Uchwałę Rady Miejskiej w Żychlinie
Nr XXXV/181/2009 z dnia 25 lutego 2009 r. w sprawie  stwierdzenia wygaśnięcia
mandatu  – głosowało  9  radnych

Przeciw – 0 radnych

Wstrzymało się – 3  radny

Przewodnicząca stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

 Uchwała Nr L/263 /09 stanowi załącznik do niniejszego protokółu.

Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 minutową przerwę.

(po przerwie – przewodnicząca rady wznowiła obrady).

Do p-tu 4. Odpowiedzi na zapytania.

Burmistrz Grzegorz Ambroziak
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- porządkowanie  ulicy 1 Maja – przekaże służbom porządkowym, służby powiatu
mają dość rozległy teren i z pewnością na czas wszędzie nie dotarli. Przykro
tylko, tak jak Pani powiedziała, po trzech dniach   reakcji nie było. Ze swej strony
starają się w głównych ciągach komunikacyjnych posypywać,  postara się o
zwrócenie szczególnej uwagi;

- remont drogi Czesławów – Janów – Florjanów – sołtys Henryk Zajkowski –
potwierdził to, co powiedział  na wizji lokalnej -  miesiąc temu(na zaproszenie
sołtysa) -  droga jest w jego zainteresowaniu .   Remont drogi zależny od środków
finansowych, od tego czasu wiele pod względem finansowym się nie zmieniło;

- remont drogi w Grabiu (koło p. Studzińskiego) – sprawa do rozpoznania.

Do p-tu 5. Sprawy różne.

1. Przewodnicząca Rady  - Zofia Pilarska  – w imieniu mieszkańców i własnym
podziękowała za wykonanie remontu drogi w ul. Cmentarnej w Śleszynie;

- poprosiła przewodniczącego Komisji Rolnej p. Jacka Laskę  o
przedstawienie  wypracowanych stanowisk w sprawach zleconych Komisji do
rozpatrzenia  przez Radę.

2. Przewodniczący Komisji Rolnej, Handlu i Usług, Prawa i Porządku
Publicznego – Jacek Laska – przedstawił  stanowisko wypracowane przez
Komisję w sprawie

- radnego Roberta Stasiaka  ( wezwanie Rady Miejskiej w Żychlinie do
niezwłocznego usunięcia naruszenia interesu prawnego – pismo z dnia 17
listopada 2009 r.)

 ( po przedstawieniu)

Przewodnicząca Rady – Zofia Pilarska  – Komisja Rolna zapoznała się z
materiałami, wypracowała stanowisko, w związku z tym poprosiła o
przegłosowanie wypracowanego stanowiska.

Radca Prawny – Waldemar Kardasz – jeśli komisja zajęła stanowisko, że nie
doszło do naruszenia interesu prawnego, to wiadomo, że wnioskiem komisji
jest to, żeby sporządzić projekt uchwały w sprawie uznania za  bezzasadne
wezwanie  Rady Miejskiej do usunięcia naruszenia interesu prawnego.  Taki
projekt, z inicjatywy komisji będzie przygotowany na najbliższą sesję rady.
Rozumie, że komisja będzie wnioskodawcą projektu uchwały -  uznania za
bezzasadne wezwanie  do usunięcie naruszenia interesu prawnego.

Radny  -  Robert Stasiak – najciekawsze jest to, że z większością tez, które są
zawarte w opinii prawnej – zgodził się. Roszczenie o włączenie go do składu
osobowego danej komisji na gruncie prawa nie jest możliwe, jak również to, że
może chcieć pracować w danej komisji. Nie miał również zastrzeżeń do tego,
że uchwała rady została podjęta większością głosów. Są to inne kwestie.
Uchwała została podjęta zgodnie z prawem.
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Druga sprawa jest taka – czy Jego interes prawny został naruszony ?  Nie ma
wytycznych w prawie na ten temat, to znaczy w ustawie o samorządzie i
innych ustawach , w związku z tym, większości, organy kierują się
orzecznictwem sądu.  Gdziekolwiek byśmy nie „weszli” pojawia się jako
pierwsze orzeczenie SN, które zostało zacytowane w opinii prawnej. Nie mniej
jednak,  są również inne orzeczenia , np. Sądów Administracyjnych, które nie
zostały przytoczone  i sprawa nie jest taka jasna i oczywista jak by się mogło
wydawać. Oczywiście, ma możliwość, po podjęciu takowej uchwały
zaskarżenia jej do sądu administracyjnego i zastanowi się czy to zrobić.
Opinie prawne są przygotowywane dość kierunkowo, a sprawy rozstrzyga się
w Sądzie po przedstawieniu różnych faktów, opinii, itd.
Nie miał żadnej wątpliwości, że komisja tak postąpi , ponieważ  trzeba być
naprawdę specjalistą w dziedzinie prawa,  żeby te sprawy rozstrzygać. Nie
mniej jednak, zwrócił uwagę na to, tak jak mówił, orzecznictwo nie jest
jednolite w tej materii i przytoczone   orzeczenia są orzeczeniami, które też by
przytoczył, jeśli by chciał   uzasadnić tezę, że  interes prawny nie został
naruszony.  Są dwie różne sprawy:
-  sprawa uchwały;
-  sprawa – naruszenia interesu prawnego radnego.

 Głuszcz Bogdan -  z wywodu p. Roberta – p. Robert zarzuca „jakby”
stronniczość  ocenie prawnej sytuacji, w jakiej się znalazł. Jeśli by mógł, i uzna
wystąpić na drogę Sądową, wtedy   byśmy mieli bardziej jasną  sytuację.
Łatwo jest komuś zarzucać stronniczość. Wie, że jako takiego,  błędu nie
popełniono. Komisja miała ograniczone możliwości  w rozpatrzeniu tej sprawy
a  kierowała się tylko opinią p. radcy prawnego , który uważa, że nie jest
stronniczy w tym przypadku.

Przewodnicząca Rady - poprosiła przewodniczącego Komisji Rolnej p. Jacka
Laskę  o przedstawianie  wypracowanego stanowiska w sprawie zleconych
Komisji do rozpatrzenia  przez Radę – p. Pawła Lewandowskiego.

3. Przewodniczący Komisji Rolnej, Handlu i Usług, Prawa i Porządku Publicznego –
Jacek Laska – przedstawił  stanowisko wypracowane przez Komisję w sprawie

- mieszkańca gminy p. Pawła Lewandowskiego ( sprawy podniesione w piśmie
z dnia 18 listopada 2009 r.)

Wyciąg  protokółu Komisji stanowi załącznik do niniejszego protokółu.

Jędrzejczak Marek – zwrócił uwagę, że na sesji rady zwrócił się z prośbą, o  udział w
pracach Komisji – przy rozpatrywaniu skargi p. Lewandowskiego, ponieważ jest to
jego okręg wyborczy.  Odbyły się 2 posiedzenia, na które ani razu nie został
zaproszony (nie został powiadomiony o terminie posiedzeń). Raz uczestniczył,
ponieważ było to w jednym czasie razem z komisją oświaty.  Generalnie rzecz biorąc
(chciałby żeby to było wyraźnie napisane), że zgłaszał swój akces na sesji, nie został
o posiedzeniach powiadomiony.

Przewodniczący Komisji Rolnej – Jacek Laska – przyznał publicznie, że stało się to
niecelowo, zapomniał powiadomić . Z drugiej strony jeśli pan radny zgłaszał
uczestnictwo w pracach komisji (jeśli to było odnotowane w protokóle) na sesji –
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ewentualnie mogły ktoś zadzwonić z biura rady i poinformować.  Stało się tak, że ani
z Jego strony, ani z biura rady nie poinformowano radnego o spotkaniu komisji.

Przewodnicząca rady – przeprosiła za zaistniałą sytuację.

Bogdan Głuszcz – sprawa jest dosyć skomplikowana -  będziemy czekali na
rozstrzygnięcie Wojewody ,z  uwagi na to, że roszczenia mieszkańców,  odnośnie
zajętych ewentualnie gruntów pod budowę drogi, są nieproporcjonalne do cen
działek zbywanym na naszym terenie.

Wnosi, jako członek Komisji - żeby gmina odstąpiła od poszerzania tej drogi,
ponieważ mamy  inne cele,  gdzie możemy w ramach tych kosztów, zrobić o wiele
więcej, bez konfliktu z mieszkańcami.

Burmistrz – Grzegorz Ambroziak -  zadośćuczynił, w tym postępowaniu, prośbą
mieszkańców, ponieważ  duża grupa mieszkańców zwróciła się o uporządkowanie
tej kwestii.  Po pewnej analizie sprawy, stwierdzili, że warto nawet przetestować
procedurę prawną,  żebyśmy mogli dalej prowadzić tego typu działania w innych
przypadkach, być może  bardziej uzasadnionych. Był na spotkaniu z mieszkańcami,
był bardzo mocno atakowany o to, mieszkańcom zależy na  uporządkowaniu sprawy,
był nawet straszony sądem.  Dlatego  postanowiliśmy sprawę doprowadzić do końca,
wydzielić pewne części, które były pod drogę ewentualnie zajęte, a mogą stanowić
zgodnie z przepisami prawa własność gminy.  Niestety doszło w cudzysłowiu mówiąc
do ”negocjacji handlowych”. Myśli, że Urząd Wojewódzki winien procedury
dokończyć  dla naszej wiedzy, nauki, żebyśmy w przyszłości wiedzieli jak to
postępowanie wygląda, dla jasności sytuacji.

Bogdan Głuszcz – dodał, że jeśli pan Lewandowski, jako przedstawiciel
mieszkańców przedkłada sprawy roszczeniowe – „dużą kwotę” , „nie wie czy gra jest
warta świeczki.” Mamy tyle problemów z innymi drogami, ulicami i tam być może
należy skierować nasze działania.

Burmistrz – przy takiej postawie mieszkańców znajdą się na drodze sądowej.  Sądzi,
że sprawa winna być dokończona przez służby Wojewódzkie, w tedy też będą mieli
orientację w jaki sposób służby wojewódzkie rozwiążą ten problem.

Józef Kowalski – był ostatnio na spotkaniu z posłem („po wierzbami”) , na którym był
również Pan Lewandowski. Śmie wątpić w to co mówi Pan Lewandowski, dlatego, że
Pan Poseł mówił o ubezpieczeniu płodów rolnych  a Pan Lewandowski od razu
wyskoczył  „no tak chcecie nas dopić KRUS-em”. Pan poseł mówi, „przepraszam
bardzo, ja nic nie mówiłem o KRUS- ie”.  Chce tutaj zaznaczyć – jaka jest
wiarygodność  słów p. Lewandowskiego.

Zastępca Burmistrza – Zbigniew Gałązka –  dodał, że ograniczyli się do pasa
drogowego, w tym zakresie, w którym gmina utrzymuje, konserwuje. Czyli  stanu
zaistniałego, faktycznego.

Teresa Kubicka –  pytanie retoryczne  – czy prawnie ta ulica jest gminna?  Nie ma
aktu własności na to, że jest to droga gminna , trzeba to uporządkować.

Zastępca Burmistrza – Zbigniew Gałązka – trwa postępowanie, celem uregulowania
stanu prawnego.
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Burmistrz – Grzegorz Ambroziak -   dodał, że nie mówimy o poszerzeniu
infrastrukturalnej, mówimy o uregulowaniu spraw własnościowych.  Ta przysłowiowa
kwestia, tak jak powiedział „negocjacji handlowych” powoduje to, że jesteście
państwo włączani ,po to, żeby być może  wywrzeć presje , żeby ta cena nie była zbyt
niska .Dlatego b. uzasadnione jest to, żeby Urząd Wojewódzki zajął w tej kwestii
stanowisko.

Robert Stasiak – miał przyjemność uczestniczyć w pracach komisji rolnej  i zapoznał
się z dokumentacja przedłożona przez p. Gałązkę. Uważa, że Komisja Rolna ( z
pełnym szacunkiem dla członków komisji) nie jest  do końca kompetentna żeby tę
sprawę rozstrzygnąć.  Dlatego, że,   co było podnoszone, trzeba uregulować kwestie
właścicielskie.  Z rozporządzenia jasno nie wynika, (była to Uchwała rady Narodowej)
kto jest właścicielem , a na tym buduje się wszystko ( czy skarbu państwa, kto był
właścicielem, jaka szerokości itd.).  Również uważa, że trzeba poczekać na
procedurę rozstrzygającą przez Urząd Wojewódzki.  Dlatego, że jest to sprawa z
roku 98 -99 .

Pierwsza sprawa - znalezienie stron w postępowaniu, dopiero później – uregulowanie
spraw własnościowych.

Wniósł uwagę, że wolałby żeby wypowiedzi ze „świata plotek” nie pojawiały się na
sesjach rady ( uwaga do wypowiedzi p. Józefa ze spotkania z posłem).

Przewodnicząca Rady – Komisja Rolna zapoznała się z materiałami, wypracowała
stanowisko, w związku z tym poprosiła o przegłosowanie wypracowanego
stanowiska.

 Radca Prawny -  Waldemar Kardasz  -  podzielił stanowisko komisji, że jest to
przedwczesne działanie , trwa postępowanie na drodze administracyjnej. Jednak,
trzeba zawiadomić zainteresowanego o sposobie załatwienia sprawy.  Na zapytanie
Przewodniczącej Rady – czy stanowisko komisji należy przegłosować na sesji rady –
odpowiedział, że podobnie jak w poprzednich sprawach skargowo – wnioskowych  -
należy przygotować na następną sesję stosowny projekt uchwały.

4. Przewodnicząca Rady - trzecia sprawa zlecona do rozpatrzenia komisji rewizyjnej
dotyczyła – radnego Marka Jędrzejczaka. Otrzymała w dniu dzisiejszym pismo
zakładu (odczytała jego treść). Zakład wniosek wycofał z powodu zawarcia z ww.
porozumienia.

Przekazała radnym życzenia : z Agencji Modernizacji i Restrukturyzacji Rolnictwa,

- z Centrum Szkolenia kadr „Stare Miasto” w Zakopanem,

- od dyr. Szkoły p. Antczaka Łukasza i pedagogów,

- ze szkoły ze Śleszyna,

- Miejskiego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji,

- Biblioteki Miejskiej ,

- Prezesa Mig My,

- Dyrekcji i pracowników Zespołu Szkół w Żychlinie,
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- uczniów i grona Szkoły Podstawowej w Orątkach

Głuszcz Bogdan – refleksyjnie, nie jako vice przewodniczący rady , radny - jako
obywatel – mając na względzie spotkanie wigilijne w Urzędzie, gdzie każdy z radnych
otrzymał zaproszenie , a wiadomo, że wigilia ma tu swoje tradycje. Ubolewa bardzo
nad tym, że radni  w pewnej grupie nie zaprezentowali się na tym spotkaniu. Bardzo
źle świadczy o tej grupie, która się w jakiś sposób odcina. Nie może być tak , zostali
wybrani, są reprezentantami  pewnych grup społecznych i uważa, a szczególnie
wigilia, powinna być uhonorowana ich obecnością.  Będzie niedługo spotkanie
noworoczne, zaapelował by radni zaznaczyli swoją obecność, tak jak to wypada.

Do p-tu. 6 . Zakończenie obrad.

Przewodnicząca Rady podziękowała za udział w Sesji. Dokonała zamknięcia L Sesji
Rady Miejskiej w Żychlinie.

                                                                              Przewodnicząca Rady Miejskiej
                                                                                            /-/ Zofia Pilarska

Protokólant:

Marianna Sobierańska


